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Vragen van het lid Thieme (PvdD) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over het ontstaan van een winstgevende industrie rondom het doden 
van ganzen (ingezonden 22 december 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het Amerikaanse bedrijf GetDucks dat ganzenschietreisjes 
naar Nederland aanbiedt, waarbij buitenlandse jachttoeristen onbeperkt 
ganzen mogen schieten?1 

Vraag 2
Bent u ook bekend met het verzoek van de provincie Friesland tot versoepe-
ling van regels, zodat afgeschoten brandganzen mogen worden verhandeld 
en geserveerd?2 

Vraag 3
Deelt u de mening dat met het huidige ganzenbeleid een industrie ontstaat 
die profiteert van het doden van zoveel mogelijk ganzen? Zo ja, deelt u de 
mening dat dit een ongewenst effect van het ganzenbeleid is? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het ganzenbeleid gericht dient te zijn op het aanpakken 
van het probleem bij de bron, zoals het onaantrekkelijk maken van grasland, 
en het ontwikkelen en inzetten van diervriendelijke alternatieven op jacht en 
vergassing? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid commerciële activiteiten rondom het doden van ganzen tegen 
te gaan en geen gehoor te geven aan de wens van de provincie Friesland om 
in Europa te pleiten voor soepelere regels, maar juist de inzet van diervrien-
delijke alternatieven aan te moedigen? Zo nee, waarom niet?

1 www.getducks.com
2 «Fries college pleit voor meer ruimte om vlees van afgeschoten ganzen te kunnen verhan-

delen», AgriHolland (17 december 2015) http://www.agriholland.nl/nieuws/
artikel.html?id=176514
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